
Oudenaarde, 14 november 2023

Overeenkomstig het decreet lokaal bestuur breng ik ter kennis van de raadsleden dat 
volgende voorstellen/vragen aan de agenda van de OCMW-raadszitting van maandag, 20 
november 2023 worden toegevoegd dit overeenkomstig artikel 3 § 1 van het huishoudelijk 
reglement van de gemeenteraad houdende:

“Raadsleden kunnen uiterlijk vijf dagen vóór de vergadering voorstellen of vragen aan de 
agenda toevoegen. 

Wanneer een raadslid een voorstel aan de agenda toevoegt dient dit te omvatten: voorstel 
van beslissing en een toelichtende nota. 

Wanneer een raadslid louter een vraag agendeert hoeft dit niet vergezeld te zijn van een 
voorstel van beslissing en toelichtende nota. 

Voorstellen en vragen worden geagendeerd volgens grootte van de fractie.

Op vragen volgt enkel een antwoord van de betrokken schepen of burgemeester. Enkel de 
vraagsteller heeft mogelijkheid tot wederantwoord”.

De voorzitter, 

Mathieu De Cock

1. Raadslid Steven Bettens

1.1. Vraag en voorstel: maaltijdcheques voor het Aurora-personeel in het ziekenhuis

"Personeel van Algemeen Ziekenhuis Oudenaarde krijgt voortaan maaltijdcheques," was de titel van een 
krantenartikel midden augustus. Het extralegale voordeel werd zowel door de vzw AZO als door de 
artsenvereniging GAZO unaniem goedgekeurd. De statutair benoemde werknemers van de autonome 
verzorgingsinstelling Auroraziekenhuis vallen naar verluidt uit de boot.

Vraag:

is het correct dat de statutair benoemde werknemers van de AV Auroraziekenhuis geen maaltijdcheques 
ontvangen?

Indien correct,

volgend voorstel:



de OCMW-raad draagt de bestuurders van de autonome verzorgingsinstelling Auroraziekenhuis - 
bestuurders die allemaal lid zijn van deze OCMW-raad - op om een regeling uit te werken zodat ook 
deze werknemers maaltijdcheques ontvangen.


